

At 9:33 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, AUGUST 26, 1987

(2)

The Legislative Committee on Bill C-55, An Act to amend the Immigration Act, 1976 and to amend other Acts in consequence thereof, met *in camera* at 8:40 o'clock a.m. this day, in room 362 East Block, the Chairman, Ken James, presiding.

*Members of the Committee present:* Benno Friesen, Jim Hawkes, Dan Heap, Sergio Marchi, Shirley Martin and Ted Schellenberg.

*Other Member present:* Fernand Jourdenais.

The Committee resumed consideration of its future business with regard to its Order of Reference.

On motion of Jim Hawkes, it was agreed,—That the Committee meet this day at 3:30 p.m. to hear the Honourable Gerry Weiner, Minister of State (Immigration); on Thursday, August 27, 1987, at 9:30 a.m., to hear the Task Force on Refugee Determination; and on the same day, at 3:30 p.m., with the Task Force in attendance, to hear the Immigration Appeal Board and the Refugee Status Advisory Committee.

On motion of Jim Hawkes, it was agreed,—That the Committee invite the following persons and organizations to appear before it, at times to be determined later:

- Canadian Bar Association;
- Coalition for a Just Immigration and Refugee Policy;
- United Nations High Commission for Refugees; and
- Rabbi Gunther Plaut.

On motion of Sergio Marchi, it was agreed,—That the Committee sit only at times when Bill C-84, An Act to amend the Immigration Act, 1976 and the Criminal Code in consequence thereof, is not under consideration in the House.

At 9:20 o'clock a.m., the Committee adjourned until 3:30 o'clock p.m. this day.

AFTERNOON SITTING

(3)

The Legislative Committee on Bill C-55, An Act to amend the Immigration Act, 1976 and to amend other Acts in consequence thereof, met at 3:33 o'clock p.m. this day, in room 269 West Block, the Chairman, Ken James, presiding.

*Members of the Committee present:* Lise Bourgault, Benno Friesen, Jim Hawkes, Dan Heap, Sergio Marchi, Shirley Martin and Ted Schellenberg.

*In attendance: From the Library of Parliament Research Branch:* Margaret Young and Jean-Charles Ducharme, Researchers.

À 9 h 33, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 26 AOÛT 1987

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-55, Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976 et d'autres lois en conséquence, se réunit à huis clos à 8 h 40, dans la salle 362, Édifice de l'est, sous la présidence de Ken James (*président*).

*Membres du Comité présents:* Benno Friesen, Jim Hawkes, Dan Heap, Sergio Marchi, Shirley Martin et Ted Schellenberg.

*Autre député présent:* Fernand Jourdenais.

Le Comité reprend l'examen de ses travaux à venir concernant son ordre de renvoi.

Sur motion de Jim Hawkes, il est convenu,—Que le Comité se réunisse ce jour même à 15 h 30 pour entendre l'honorable Gerry Wiener, ministre d'État (Immigration), le jeudi 27 août 1987, à 9 h 30, pour entendre le Groupe de travail sur la détermination des réfugiés, et le même jour, à 15 h 30 en présence du même groupe de travail pour entendre la Commission d'appel de l'immigration et le Comité consultatif du statut des réfugiés.

Sur motion de Jim Hawkes, il est convenu,—Que le Comité invite les personnes et organisations suivantes à comparaître devant lui, à des dates qui seront précisées plus tard:

- L'Association du Barreau canadien;
- La *Coalition for Just Immigration and Refugee Policy*;
- Le Haut commissariat des Nations Unies pour les réfugiés;
- Le rabbin Gunther Plaut.

Sur motion de Sergio Marchi, il est convenu,—Que le Comité évite de siéger pendant les séances de la Chambre des communes où est étudié le projet de loi C-84, Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976 et apportant des modifications corrélatives au Code criminel.

À 9 h 20, le Comité s'ajourne jusqu'à 15 h 30.

SÉANCE DE L'APRÈS-MIDI

(3)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-55, Loi modifiant la Loi sur l'immigration de 1976 et d'autres lois en conséquence, se réunit à 15 h 33, dans la pièce 269, Édifice de l'ouest, sous la présidence de Ken James (*président*).

*Membres du Comité présents:* Lise Bourgault, Benno Friesen, Jim Hawkes, Dan Heap, Sergio Marchi, Shirley Martin et Ted Schellenberg.

*Également présents: De la Bibliothèque du Parlement:* Margaret Young et Jean-Charles Ducharme, attachés de recherche.